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§ 1
Val av justerare och dag för justering 
Fastställande av dagordning
 
 
Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens sammanträde den 
23 maj 2019 hade justerats den 27 maj 2019.  Ordförande 
tillkännagav att dagens protokoll skulle justeras den 17 juni 2019. 
Arvid Vikman utsågs att jämte ordföranden justera protokollet.
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§ 2
Anmälan av medborgarförslag 

Beslut 
Stadsdelsnämndens beslut
 
Kungsholmens stadsdelsnämnd beslutar enligt 
förvaltningens förslag angående inkomna 
medborgarförslag
 

1. Medborgarförslag om gräsklippning

Dnr KUNG 2019/128

Beslut: Medborgarförslaget överlämnas till 
parkmiljöavdelningen för beredning.

 
2. Medborgarförslag om klimatnödläge i Stockholm

Dnr KUNG 2019/145

Beslut: Medborgarförslaget överlämnas till 
stadsdelsförvaltningen för besvarande.

Förslag till beslut: Ordförande Rasmus Jonlund m.fl. (L) 
föreslog att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 
förslag.
Marie-Louise Siverstrand m.fl. (V) föreslog att 
medborgarförslaget skulle överlämnas till förvaltningen för 
beredning.

Beslutsgång: Ordförande ställde förslagen mot varandra och 
fann att nämnden hade beslutat enligt förvaltningens förslag.

Reservation: Marie-Louise Siverstrand m.fl. (V) reserverade 
sig mot  beslutet med hänvisning till sitt förslag att 
medborgarförslaget skulle överlämnas till förvaltningen för 
beredning.
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3. Medborgarförslag om Kristinebergs idrottsplats

Dnr KUNG 2019/147

Beslut: Medborgarförslaget överlämnas till idrottsnämnden 
för kännedom.
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§ 3
Förslag att förbättra trygghet och trivsel på Hornsbergs 
strand 
Svar på medborgarförslag
KUNG 2019/121

Beslut 
1. Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens 

tjänsteutlåtande.
 

2. Stadsdelsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsen 
för kännedom.

Sammanfattning av ärendet 
Hornsbergs strand har utvecklats till en attraktiv plats för boende 
och besökare och stadsdelsförvaltningen har genomfört flera extra 
insatser för att klara det väldigt höga besökstrycket. 
Stadsdelsförvaltningen kommer utifrån medborgarförslaget vidta 
ytterligare åtgärder bland annat komplettera med ytterligare 
skräpkorgar i området.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/121-4 Förslag för att förbättra trivsel och 

trygghet på Hornsbergs strand 2019
 KUNG 2019/121-3 KUNG 2019-121 bilaga
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§ 4
Ej verkställda beslut kvartal 1 -2019 
KUNG 2019/77

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner rapporteringen och lägger den till 
handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Rapporten omfattar 16 beslut enligt socialtjänstlagen (SoL) inom 
äldreomsorg samt 13 beslut enligt LSS och två beslut enligt SoL 
inom omsorg för personer med funktionsnedsättning. 
Rapporteringen avser första kvartalet 2019 och rapporteras till IVO, 
samt stadens äldreförvaltning, socialförvaltning och 
revisionskontor.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/77-5 Tjänsteutlåtande
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§ 5
Månadsrapport maj 

Beslut 
Nämnden godkänner denna månadsrapport

Sammanfattning av ärendet 
 
Sammantaget beräknas ett underskott om 1,1 mnkr före resultat-
överföringar och en budget i balans efter resultatöverföringar. 
Prognosen som lämnas är efter åtgärder och alla verksamheter 
arbetar systematiskt med budgethållningsåtgärder.

Handlingar i ärendet
 

 KUNG 2019/56 Månadsrapport maj
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§ 6
Lösspringande hundar och behovet av koppeltvång 
Svar på skrivelse från (L), (M), (MP), (C) och (KD)
KUNG 2019/103

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen arbetar kontinuerligt med att informera om vad som 
gäller för dem som rör sig med hund i staden. Under året kommer 
förvaltningen att förse vissa skräpkorgar med dekaler som 
informerar parkbesökarna om trivselregler, däribland koppeltvång 
för hundar och att hundbajs ska plockas upp. Nya allmänna 
informationsskyltar som sätts upp i parkerna förses också med en 
påminnelse om koppeltvånget för hundar. Förvaltningarna avser att 
göra extra insatser för att sprida broschyren Hund i staden.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/103-2 Lösspringande hundar och behovet av 

kopplingstvång - svar på skrivelse
 KUNG 2019/103-1 Skrivelse lösspringande hundar
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§ 7
Skrivelse om det segregationsbrytande arbetet 
Svar på skrivelse
KUNG 2019/42

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsnämnden har ett ansvar för att arbeta med att försöka bryta 
segregationen och att skapa ett mera socialt hållbart Stockholm. Det 
pågående utbytet av feriearbetare mellan Kungsholmens och 
Rinkeby-Kistas stadsdelsnämnder fortsätter och 
förskoleavdelningarna kommer att träffas för att planera 
gemensamma integrationsfrämjande aktiviteter.

Förslag till beslut
Ordförande Rasmus Jonlund m.fl. (L) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag.
Arvid Vikman m.fl. (S) och Marie-Louise Siverstrand m. fl. (V) 
föreslog att nämnden skulle besluta enligt ett gemensamt förslag 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.
 
Beslutsgång
Ordförande ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 
Reservation
Arvid Vikman (S) och Marie-Louise Siverstrand m. fl. (V) 
reserverade sig mot beslutet med hänvisning till sitt gemensamma 
förslag:
 

Skrivelsen besvaras delvis med stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande.
Stadsdelsnämnden ska ta fram ett förslag till en handlingsplan 
med förslag på konkreta åtgärder för att arbeta för en minskad 
segregation i staden.
 
Stadsdelsnämnden anför därutöver följande:
 
Vi tackar stadsdelsförvaltningen för svaret på skrivelsen.
 
Förvaltningen redogör för fortsatt utbyte av feriearbetande 
ungdomar mellan Kungsholmen och Rinkeby-
Kista.  Förskoleavdelningarna i de två stadsdelarna kommer 
att träffas för att planera ytterligare integrationsfrämjande 
aktiviteter.
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Samhällsvägledning City ger nyanlända stöd i början av deras 
integrationsprocess och samarbetar förutom med 
försörjningsstödsenheten med Goda Grannar som består av 
organisationer med kristen och muslimsk anknytning.  En stor 
del av stödet kommer nog att bestå av att hjälpa de nyanlända 
att hitta ett någorlunda stabilt boende i stället för tillfälliga 
boendelösningar som är mycket kostsamma.  Det kommer att 
bli ytterst få som hittar det nya boendet på Kungsholmen 
vilket innebär svårigheter med att arbeta med integration i 
just vår stadsdel.
 
Förvaltningen beskriver även olika stödåtgärder för de 
ensamkommande flyktingungdomarna som anställning av 
samordnare för integrationsfrämjande aktiviteter och 
möjlighet att få boendestöd.
 
Inget av detta har initierats av den nuvarande majoriteten.
 
Ingenstans framgår det att några nya initiativ skulle vara på 
gång.  Segregationen handlar inte enbart om nyanlända.  Att 
bryta den sociala, ekonomiska och etniska segregationen är 
en fråga som berör alla oss som bor i staden oavsett vilken 
stadsdel vi bor i och hur länge vi bott här.
 
Den tidigare rödgrönrosa majoriteten tog fram ett stort antal 
rapporter om ”skillnadernas Stockholm” och ett förslag till 
färdplan för att minska segregationen.  Denna färdplan 
lämnades av nämndens majoritet utan eget ställningstagande 
och har hamnat någonstans i de digitala arkiven.  Staden 
behöver snarast ta fram den igen och aktivt börja arbeta med 
de förslag som finns med i planen.
 
 

 

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/42-3 Tjänsteutlåtande med svar på skrivelse
 KUNG 2019/42-2 1.1-189-2019
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§ 8
Revisorernas årsrapport 
Yttrande till stadsrevisionen
KUNG 2019/70

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
yttrande till stadsrevisionen.

Sammanfattning av ärendet 
Revisorerna bedömer sammanfattningsvis att nämndens interna 
kontroll har varit tillräcklig. Bokslut och räkenskaper bedöms också 
vara rättvisande.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/70-2 Arsrapport_2018_ Kungsholmen
 KUNG 2019/70-3 

Revisionsberattelse_2018_KungsholmensSDN
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§ 9
Remiss om mat och måltidspolicy för äldreomsorgen i 
Stockholm 
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2019/19

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Nämnden och förvaltningen är positiv till den nya mat- och 
måltidspolicyn. Den tar hänsyn till Livsmedelsverkets råd och ser 
mat och måltidsmiljö som en helhet. Frågor kring kvalitetskrav 
kopplat till upphandling bör hanteras i styrdokument 
förupphandling. Förtydliganden bör göras avseende uppföljning och 
kompetenskrav.

Förslag till beslut
Ordförande Rasmus Jonlund m.fl. (L) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag.
Arvid Vikman m.fl. (S) och Marie-Louise Siverstrand m. fl. (V) 
föreslog att nämnden skulle besluta enligt ett gemensamt förslag 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.
 
Beslutsgång
Ordförande ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 
Reservation
Arvid Vikman (S) och Marie-Louise Siverstrand m. fl. (V) 
reserverade sig mot beslutet med hänvisning till sitt gemensamma 
förslag:
 
 

Stadsdelsnämnden beslutar
- att  överlämna och i huvudsak åberopa förvaltningens 
tjänsteutlåtande, samt
- att  därutöver anföra:
 
 
Många med hemtjänst, som inte har biståndsbedömda insatser 
vad gäller mat och måltider, bor i otillgängliga bostäder, i 
äldre flerfamiljshus utan hiss, och blir ofrivilligt isolerade.
 
Mat- och måltidspolicyn skulle kunna inkludera även den 
ovan nämnda gruppen och de som så önskar bör få möjlighet 
att äta tillsammans med andra, till exempel i servicehusens 
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restauranger, och att det då går att ordna transport för den 
som behöver.
Viktigt är naturligtvis även att bistånd ges för att 
hemtjänstpersonal ska kunna hålla den äldre sällskap under 
måltiden.
 
Vi delar pensionärsrådets uppfattning att mat- och 
måltidspolicyn knappast kommer att kunna förverkligas inom 
hemtjänsten som det ser ut nu.
 
Vi vill också framhålla att ingen mat är nyttig förrän den är 
uppäten. Det räcker inte med leverans av matlådor om den 
äldre är dement och glömmer att äta eller om den äldre av 
besparingsskäl delar upp en portion på flera måltider och 
därmed får i sig för lite näring. 
 
Vi anser att hemtjänstpersonalen skall ha tillräckligt med luft 
i schemat för att kunna ta ansvar för att de äldre verkligen får 
i sig den näring de behöver.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/19-6 Tjänsteutlåtande
 KUNG 2019/19-2 Bilaga1 1.5.1-170-2019

Sida 14 (31)



Kungsholmens stadsdelsnämnd Protokoll nr 7/2019

2019-06-13

§ 10
Policy för sociala medier i Stockholm 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2019/23

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Sociala medier är idag en självklar del av medielandskapet och 
också en naturlig del av Stockholms stads verksamheter. I sociala 
medier kan stadens medarbetare och verksamheter möta, föra dialog 
med och nå ut till stockholmare, intressenter, företag och 
besökare. Förvaltningen anser att dokumentet Policy för sociala 
medier i Stockholms stad innehåller bra och tydliga ramar för starta, 
driva och avsluta konton i sociala medier. 
 

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/23-5 Tjänsteutlåtande
 KUNG 2019/23-3 Policy

Sida 15 (31)



Kungsholmens stadsdelsnämnd Protokoll nr 7/2019

2019-06-13

§ 11
Nytt digitaliseringsprogram för Stockholms stad 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2019/72

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Det nu föreslagna digitaliseringsprogrammet tar sin utgångspunkt i 
stadens övergripande mål med digitalisering som är att Stockholm 
ska vara den stad som bäst utnyttjar digitaliseringens möjligheter i 
syfte att göra livet och vardagen enklare och bättre för våra 
invånare, företagare och besökare. Programmet föreslås gälla från 
beslutsdatum till och med 2023-12-31.

Särskilt uttalande 
Arvid Vikman m.fl. (S), Marie-Louise Siverstrand m. fl. 
(V), Rasmus Jonlund m.fl. (L), Kjell-Åke Karlsson m.fl. (M), 
Elisabet Wallgren (MP), Marcus Wangel m.fl. (C) och Max 
Almflod (SD) lämnade följande gemensamma uttalande. Maurice 
Forslund (KD) instämde i uttalandet i form av ersättaryttrande:

  
Det nya digitaliseringsprogrammet för Stockholms stad syftar till att 
göra livet och vardagen enklare och bättre för våra invånare, 
företagare och besökare. De äldres svårigheter i samband med 
digitaliseringen nämns dock inte.
 
Förvaltningen skriver i sitt tjänsteutlåtande: ”Äldre bör också 
nämnas som en grupp med särskilda digitala utmaningar”.  Tyvärr 
är det alltför knapphändigt.
 
I dag har vi en halv miljon människor som inte använder Internet, 
huvuddelen är över 75 år.  Totalt 1,1 miljon vuxna svenskar 
använder inte Internet dagligen.
 
”Den generationen är snart borta” - så vill många vifta bort det.
 
Men så enkelt är det inte.
 
Den digitala klyftan kommer sannolikt att bestå (förhoppningsvis i 
minskad omfattning) även för kommande äldre generationer, visar 
forskarstudier.  Den snabba tekniska utvecklingen med alltmer 
förfinade digitala system, ökade kostnader för ny utrustning (antalet 
fattigpensionärer kommer sannolikt inte att minska) i kombination 
med människans skröplighet med stigande ålder (minskad kognitiv 
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förmåga (tanke/minne), inlärningssvårigheter, försämrad syn och 
hörsel, minskad fysisk styrka, orkeslöshet, darrhänthet, sjukdomar, 
funktionsnedsättning etc) gör att många även i framtiden riskerar att 
lämnas utanför det digitala.
 
Vi menar att det är viktigt att noggrant studera nuvarande äldre och 
kommande äldre generationers problem i samband med 
digitalisteringen och sammantidigt hitta vägar för att ge dessa 
äldregenerationer tillgång till digitaliseringens fördelar

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/72-4 Tjänsteutlåtande
 KUNG 2019/72-3 Bilaga 1 - Digitaliseringsprogrammet v1.0
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§ 12
Kultur på stadshusets borgargård 
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2019/116

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning av ärendet 
Karin Gustafsson (S) har i en motion föreslagit att Stadshuset i 
större utsträckning bör användas för kulturevenemang av olika slag. 
Stadsdelsförvaltningen menar att borgargården trots vissa 
begränsningar oftare bör kunna användas för publika arrangemang.

Förslag till beslut
Ordförande Rasmus Jonlund m.fl. (L) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag.
Arvid Vikman m.fl. (S) och Marie-Louise Siverstrand m. fl. (V) 
föreslog att nämnden skulle besluta enligt ett gemensamt förslag 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet.

Max Almflod (SD) förslog att nämnden skulle besluta enligt ett 
förslag från Sverigedemokraterna.
 
Beslutsgång
Ordförande ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag.
 
Reservationer
Arvid Vikman (S) och Marie-Louise Siverstrand m. fl. (V) 
reserverade sig mot beslutet med hänvisning till sitt gemensamma 
förslag:
 

 
Det pågår just nu en oroväckande trend i Stockholm. Många 
kulturscener får lägga ner eftersom det uppfattas som 
störande, anslagen till kulturskolan minskar samtidigt som 
verksamheten beläggs med ökade intäktskrav och i 
besparingarna på stadsbiblioteket har hittills 40 tjänster 
försvunnit.
 
Vi har en samhällsutmaning med ökade klyftor, mer 
polarisering och dessutom enorma grupper av både unga och 
äldre som känner sig ensamma och isolerade. Kulturen är i de 
här sammanhanget oerhört viktig och kan skapa arenor för 
idéutbyte, förståelse och gemenskap. Vårt samhällsbygge har 
inte råd att skära ner på kulturen.
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Vi kan inte passivt bara försöka motverka de nedskärningar 
som görs, vi måste också hitta nya sätt att smartare nyttja 
befintliga arenor och resurser för kulturella inslag. Karin 
Gustafsson föreslår i sin motion just ett sådant konkret sätt att 
ge både Stockholmarna och de som besöker staden en till 
kulturscen men också ytterligare användning och glädje av en 
redan fantastisk plats. Självklart måste grundinställning vara 
att vi ska göra precis det.
 
Det är inte oviktigt att vi uttalar att det är grundhållningen att 
borgargården öppnas upp som kulturscen. För det är klart att 
det sedan behöver lösas praktiskt så att det inte krockar med 
andra planerade evenemang men det får inte göras utifrån 
ingången att borgargården endast ska begränsas till lågmälda 
evenemang och prioriteras i sista hand. Det bör istället ingå 
som en scen som tas med i planeringen för hur vi ska kunna 
erbjuda mer kultur av högsta möjliga kvalitet. Det förtjänar 
Stockholm som stad och det behöver vår samtid, för precis 
som Karin säger i sin motion, ”kultur är ett vaccin mot 
diktatur och enfald”.
 
 

Max Almflod (SD) reserverade sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag:

Det är absolut oroväckande att kulturscener läggs ner. Och 
visst spelar kulturen en viktig roll i samhället. Men att 
använda Stadshusets Borgargård som en teaterscen - nej tack!

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/116-2 Tjänsteutlåtande
 KUNG 2019/116-1.1 Motion Angående kultur på stadshusets 

borgargård
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§ 13
Handlingsplan för enhetlig yrkestitulatur inom LSS-
verksamheterna 
Svar på remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2019/11

Beslut 
Tjänsteutlåtandet överlämnas som stadsdelsnämndens svar till 
kommunstyrelsen.

Sammanfattning av ärendet 
Frågan om kompetens och titlar inom funktionshinderområdet har 
pågått under en längre tid. Flera kommuner i Sverige och i 
Stockholms län är inne i en process med kompetensinventering, 
validering, kompetensutveckling och förändringar i 
befattningsbenämningarna.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/11-4 Tjänsteutlåtande 
 KUNG 2019/11-3 1.5.1-116-2019_1
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§ 14
Anmälan av krisledningsplan 
KUNG 2019/142

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/142-1 Tjänsteutlåtande
 168025 Krisledningsplan Kungsholmens 

stadsdelsförvaltning bilaga
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§ 15
Anmälan av delegationsbeslut 
KUNG 2019/159

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/159-1 Beslut av stadsdelsdirektören
 KUNG 2019/159-2 Delegationsbeslut
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§ 16
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 
KUNG 2019/165

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/165-1 Protokoll Ra°det fo¨r 

funktionshinderfra°gor
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§ 17
Anmälan av protokoll från pensionärsrådet 
KUNG 2019/166

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/166-1 Protokoll Pensionärsrådet 20190610
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§ 18
Anmälan av protokoll från förvaltningsgruppen 
KUNG 2019/167

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/167-1 Protokoll förvaltningsgruppen 2019-06-

05
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§ 19
Anmälan av balanslista 
KUNG 2019/168

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/168-1 Balanslista juni
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§ 20
Stadsdelsnämndens frågor och skrivelser 

 Skrivelse från Arvid Vikman m.fl. (S) och Marie-Louise 
Siverstrand m.fl. (V) om Kungsholmens stadsbibliotek, 
diarienummer KUNG 2019/183. Skrivelsen överlämnades 
till förvaltningen för beredning.
 

 Fråga från Britt Tryding (M) om badstegar vid Norr 
Mälarstrand samt upprustning av Sven Rindmangården. 
Therese Rosén besvarade frågan.
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§ 21
Information från stadsdelsförvaltningen 

 Sommaraktiviteter på Kungsholmen 2019
 

 Renhållning i Rålambshovsparken. Parken kommer att 
kompletteras med renhållningskärl.
 

 Mathantering på Pilträdets servicehus.
 

 Rapport från nationaldagsfirandet.
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§ 22
Yttrande till diskrimineringsombudsmannen DO 
Ärende TIL 2019/259
KUNG 2019/140

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som sitt yttrande till 
Diskrimineringsombudsmannen.

Paragrafen förklarades omedelbart justerad.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/140-3 Tjänsteutlåtande med yttrande till 

Diskrimineringsombudsmannen (DO)
 KUNG 2019/140-1.2 Anmälan
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§ 23
Yttrande till Inspektionen för vård och omsorg 
Svar på begäran om yttrande dnr 8.5-15150/2019
KUNG 2019/114

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens yttrande till 
Inspektionen för vård och omsorg

 
Paragrafen förklarades omedelbart justerad.

Handlingar i ärendet
 KUNG 2019/114-3 Tjänsteutlåtande IVO 22 maj
 KUNG 2019/114-1 Begäran om yttrande och handlingar 

IVO Familjeenheten
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§ 24
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
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